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Protokół Nr XXVI/2021 

z dwudziestej szóstej w VI kadencji sesji Rady Powiatu 

w Wąbrzeźnie 

z dnia 30 listopada 2021 roku 
 

Ad. 1. M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – otworzył dwudziestą szóstą sesję 

Rady Powiatu. Serdecznie powitał Radnych oraz przybyłych gości. 

(Otwarcie nastąpiło o godzinie 1302) 

Ad. 2.  

        Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że na 15 radnych, obecnych jest 

14 radnych, w związku z czym obrady XXVI sesji Rady Powiatu są prawomocne. 

(Radny Mieczysław Toś - nieobecny usprawiedliwiony)  

(Listy obecności stanowią odpowiednio zał. 1 i 2 do protokołu) 

Ad. 3. M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – przedstawił proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Powiatu. 

5. Informacja Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami oraz z wykonania 

uchwał Rady Powiatu.  

6. Interpelacje i zapytania radnych.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia wynagrodzenia Starosty Wąbrzeskiego; 

b. zasad przyznawania diet dla radnych; 

c. zmiany budżetu powiatu na rok 2021; 

d. określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane na zadania w zakresie 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na rok 2021 

e. Programu współpracy Powiatu Wąbrzeskiego z organizacjami pozarządowymi 

i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022; 
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f. wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie Powiatu Wąbrzeskiego 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

10.  Zakończenie.  

M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – zapytał, czy radni chcą zgłosić uwagi do 

przedstawionego porządku obrad.  

Następnie wobec braku uwag, poddał go pod głosowanie. 

Rada Powiatu jednomyślnie w obecności 14 radnych przyjęła przedstawiony porządek 

obrad. 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

Ad.4. M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – poinformował, że na 7 dni przed 

sesją protokół z obrad XXV sesji Rady Powiatu wyłożono w Biurze Rady oraz przekazano 

elektronicznie radnym. Wobec nie wniesienia żadnych uwag i zastrzeżeń do protokołu, 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła protokół bez poprawek, w brzmieniu  

w jakim został sporządzony. 

Ad. 5. K. Maćkiewicz – Starosta Wąbrzeski – przedstawił informację z prac Zarządu  

w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

(Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

Ad. 6. M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – ze względu na brak zgłoszonych 

interpelacji i zapytań, przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

Ad. 7. Ppkt a) M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – poinformował, że podczas 

wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Powiatu w dniu 29 listopada 2021 roku, wszystkie 

projekty uchwał uzyskały pozytywną opinię. Ponadto przedstawił wyniki opiniowania 

poszczególnych uchwał. Następnie przedstawił treść uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Starosty Wąbrzeskiego. 

Wobec braku głosów ze strony radnych, poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XXVI/157/2021 w sprawie wynagrodzenia Starosty Wąbrzeskiego. 
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(Uchwała Nr XXVI/157/2021 stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

(K. Maćkiewicz – Starosta Wąbrzeski nie brał udziału w głosowaniu) 

Ppkt b) M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu- przedstawił treść uchwały  

w sprawie zasad przyznawania diet dla radnych. 

Wobec braku głosów ze strony radnych, poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę Nr XXVI/158/2021 w sprawie przyznawania diet dla radnych. 

(Uchwała Nr XXVI/158/2021 stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

Ppkt c) M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – przedstawił treść uchwały  

w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 

Wobec braku głosów ze strony radnych, poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu  14 głosami „za” w obecności 14 radnych podjęła uchwałę  

Nr XXVI/159/2021 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 

(Uchwała Nr XXVI/159/2021 stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

Ppkt d) M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – przedstawił treść uchwały  

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane na zadania w zakresie rehabilitacji 

zawodowej i społecznej na rok 2021. 

Wobec braku głosów ze strony radnych, poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu  14 głosami „za” w obecności 14 radnych podjęła uchwałę  

Nr XXVI/160/2021 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane na zadania 

w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej na rok 2021. 

(Uchwała Nr XXVI/160/2021 stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

Ppkt e) M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – przedstawił treść uchwały  

w sprawie Programu współpracy Powiatu Wąbrzeskiego z organizacjami pozarządowymi  

i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022. 

Wobec braku głosów ze strony radnych, poddał uchwałę pod głosowanie. 
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Rada Powiatu  14 głosami „za” w obecności 14 radnych podjęła uchwałę  

Nr XXVI/161/2021 w sprawie Programu współpracy Powiatu Wąbrzeskiego  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2022. 

(Uchwała Nr XXVI/161/2021 stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

Ppkt f) M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – przedstawił treść uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu 

Wąbrzeskiego. 

Wobec braku głosów ze strony radnych, poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu  14 głosami „za” w obecności 14 radnych podjęła uchwałę  

Nr XXVI/162/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem na 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Wąbrzeskiego. 

(Uchwała Nr XXVI/162/2021 stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

Ad. 8. M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu ––  ze względu na brak zgłoszonych 

interpelacji i zapytań, przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

Ad. 9. E. Brzoskowska – radna – zwróciła uwagę, iż przed transmitowanymi obradami sesji 

Rady Powiatu, odbywają się posiedzenia wspólnych komisji, podczas których wszyscy radni 

biorą udział w wypracowywaniu ostatecznego kształtu danej uchwały, która jest następnie  

przedstawiana podczas obrad sesji. Wskazała, że często tam toczy się główna dyskusja podczas 

której wyjaśniane są wszystkie nurtujące kwestie dotyczące danej uchwały. W związku z 

powyższym niekiedy dochodzi to takiej sytuacji jak dziś, iż po kompleksowym omówieniu 

uchwał na wspólnym posiedzeniu komisji, nikt już nie zabiera głosu. Wobec tego, 

zaproponowała, aby w takiej sytuacji, pojawiła się przekrojowa informacja na sesji dotycząca 

istoty podejmowanych uchwał bądź kwestii, które podejmowane były podczas dyskusji na 

posiedzeniu wspólnych komisji.  

M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – podziękował za niniejszą uwagę. 

Podkreślił, iż na początku realizacji tego punktu poinformował o tym, że dyskusja na temat 

przedmiotowych uchwał odbyła się na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Powiatu oraz 
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przedstawił wyniki opiniowania. Niemniej jednak uwaga ta jest „uzasadniona”, gdyż dyskusja 

jest głównie przeprowadzana na wspólnych komisjach Rady Powiatu, gdzie m.in. wypowiadają 

się pracownicy urzędu, którzy tymi zagadnieniami się zajmują. Dodał, iż podczas oglądania 

transmisji, mieszkańcy mogą rzeczywiście odnieść błędne wrażenie, że niniejsze uchwały są 

traktowane zbyt powierzchownie. Poinformował, że na kolejnych sesjach Rady Powiatu,  

w przypadku braku „ożywionej dyskusji” na sesji , zostanie przedstawione szersze omówienie 

przedmiotowych uchwał. 

K. Maćkiewicz – Starosta – podkreślił, iż rzeczywiście główna dyskusja odbywa się na 

wspólnych posiedzeniach komisji Rady Powiatu, gdzie omawiane są materiały przedstawiane 

na sesji. Zwrócił uwagę, że to tam przede wszystkim stawiane są pytania, uwagi, zastrzeżenia 

i refleksje Państwa Radnych. W toku tych posiedzeń następuje opracowywanie ostatecznego 

kształtu danej uchwały, która jest w konsekwencji przedstawiana na obradach sesji. Przyznał, 

że mieszkańcy mogą odnieść błędne wrażenie, co do zaangażowania uczestników na samej sesji 

Rady Powiatu. Zadeklarował, że powyższa uwaga zostanie uwzględniona poprzez omówienie 

każdego projektu uchwały. Ponadto poinformował, iż zweryfikował poprawność długości linii 

komunikacyjnych, o których sprawdzenie poprosił Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Pan 

Krzysztof Mazurek. Wskazał, że te długości są prawidłowe, gdyż są to pętle. Natomiast 

odpowiadając na pytanie Radnego Andrzeja Maciaszka, o to jak wygląda kwestia możliwości 

udostępnienia pomieszczenia w budynku po byłym dworcu autobusowym na poczekalnię dla 

podróżujących, poinformował że poczekalnia jest udostępniona. Następnie uzupełniając 

wypowiedź z posiedzenia wspólnych komisji odnośnie zmniejszenie wpływu z podatku CIT i 

PIT do budżetu powiatu, wskazał, że planowany udział w podatku dochodowym od osób 

fizycznych w 2019 roku wynosił 6 078 316,00 zł, w 2020 roku 6 028 635,00 zł, natomiast w 

listopadzie 2021 roku kwota ta wynosi 5 974 000,00 zł. Poinformował, że we wskaźnikach, 

które Powiat otrzymał z Ministerstwa Finansów, planowana kwota na 2022 rok wynosi  

5 753 9855,00 zł.  Zwrócił uwagę, iż jest to ok. 220 000,00 zł mniej w stosunku do roku 2021, 

a środki mają być przekazywane w równych ratach miesięcznych.  

M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – poprosił Starostę Wąbrzeskiego  

o poinformowanie Państwa Radnych o możliwości zwołania dodatkowej sesji Rady Powiatu. 

K. Maćkiewicz – Starosta – poinformował, że w związku z otrzymaniem dofinansowania na 

kolejny projekt, który jest realizowany może odbyć się dodatkowa sesja Rady Powiatu. 

K. Goleń – Skarbnik – poinformował, że projekt ten nosi nazwę „Laboratoria Przyszłości”. 

Dodał, że są to środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 i mogą zostać przyjęte tylko w 
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drodze uchwały Rady Powiatu. Dodał, że dofinansowanie w kwocie 30 000,00 zł przeznaczone 

jest na zakup wyposażenia dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego we Wroniu, 

jednakże 60 % tej kwoty musi zostać wydatkowane do końca tego roku. 

E. Brzoskowska – radna – zapytała, czy w związku z małą ilością czasu na wydatkowanie 

funduszy z projektu „Laboratoria Przyszłości” jest możliwa opcja zaliczkowania, np. poprzez 

wypłacanie wykonawcy zaliczki, który dostarczy towar. Zwróciła uwagę, że mogą pojawić się 

problemy z otrzymaniem kupionego towaru do końca 2021 roku. 

K. Goleń – Skarbnik – powiedział, że nie przewiduje zaliczkowania. Wskazał, że to nie są 

środki „typowo powiatowe”. Wskazał, że z nich trzeba się rozliczać. Powiedział, że stoi na 

stanowisku, że musi być dostawa zakupionego sprzętu. Poinformował również, iż Specjalny 

Ośrodek Szkolno – Wychowawczy otrzymał narzucony, przez Ministerstwo, katalog 

określonego sprzętu, który placówka musi zakupić. 

Ad. 10. M. Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu – wobec wyczerpania porządku 

obrad – zakończył obrady XXVI sesji Rady Powiatu w Wąbrzeźnie. 

Zakończenie nastąpiło o godz. 13:48                                                 Protokołowała:  

 


